
Vooraf gestelde vragen Onafhankelijken-fractie

Schuylenburcht

- In het stuk staat dat na het aannemen van het bkp de woningbouwvereniging het bestemmingsplan gaat 
opstellen. Dit hebben we nog nooit eerder meegemaakt. Het is toch de Gemeente die verantwoordelijk 
zijn voor het opstellen van het bestemmingsplan? Ook in de procedure is de gemeente de partij voor 
zienswijzen e,d.

- In het document staat dat het oude bestemmingsplan van 2006 is. Dat lijkt oud en hoe verhoud dat zich 
met de wettelijke norm dat bestemmingsplannen niet ouder mogen zijn dan 10 jaar? 

- Gezien de huidige ontwikkelingen omtrent Abrona, blijven de 21 Zorgappartementen in stand? 
- Wij zullen graag zien dat er mee gepraat kan worden door de omwonenden over het parkeren en de 

groenvoorziening. Het is ons opgevallen dat parkeren voor de huidige bewoners volgens de CROW 1 is 
i.p.v 1,3. Is hier naar gekeken? 


